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PROTOKÓŁ NR 65/2022 

z LXV SESJI RADY MIEJSKIEJ GÓRY KALWARII 

odbytej 23 lutego 2022 r. 

 

 

LXV sesja Rady Miejskiej Góry Kalwarii odbyła się w Ośrodku Kultury w Górze 

Kalwarii, przy ul. Porucznika Jana Białka 9. 

 

Szczegółowy przebieg obrad przedstawia nagranie z sesji. 

Linki do nagrania sesji:  

https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/24289/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-

nr-lxv-w-dniu-23-lutego-2022-godz-1430-cz-i.htm 

https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/24290/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-

nr-lxv-w-dniu-23-lutego-2022-godz-1430-cz-ii.htm 

 

Punkt 1. Otwarcie LXV sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa o godzinie 14:30 otworzyła 

LXV sesję Rady Miejskiej. Poinformowała, że obrady są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, a nagranie obrad będzie udostępnione 

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy.  

Ponadto poinformowała o konieczności stosowania zasad wynikających z przepisów 

o ochronie danych osobowych.  

Następnie po potwierdzeniu przez radnych obecności w systemie eSesja stwierdziła 

prawomocność obrad.  

W posiedzeniu udział wzięło 20 radnych. 

Obecni: 

1. Zbigniew Adamczyk 

2. Łukasz Baran 

3. Monika Bolek 

4. Aleksandra Fedynicz-Komosa 

5. Jacek Gliński 

6. Teresa Jędral 

7. Wojciech Kochański 

8. Szymon Krupa 

9. Czesława Iwona Książek 

10. Beata Mika 

11. Bożena Molak 

12. Zenon Nadstawny 

https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/24289/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-nr-lxv-w-dniu-23-lutego-2022-godz-1430-cz-i.htm
https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/24289/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-nr-lxv-w-dniu-23-lutego-2022-godz-1430-cz-i.htm
https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/24290/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-nr-lxv-w-dniu-23-lutego-2022-godz-1430-cz-ii.htm
https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/24290/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-nr-lxv-w-dniu-23-lutego-2022-godz-1430-cz-ii.htm
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13. Beata Polaczyńska 

14. Andrzej Posiewka 

15. Jakub Rącz 

16. Jan Rokita 

17. Iwona Szymańska 

19. Tomasz Ura 

19. Urszula Wroniewicz 

20. Rozalia Zdulska 

Nieobecny:  

1. Jan Jarosz 

 

W załączeniu do protokołu:  

-lista obecności radnych wraz z raportem obecności radnych wygenerowanym z systemu 

eSesja załącznik nr 1;  

-lista obecności przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

gminy załącznik nr 2;  

-lista obecności gości załącznik nr 3.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa powitała przybyłych na sesję 

radnych, burmistrza wraz z zastępcą, sekretarza gminy, skarbnika gminy, pracowników 

urzędu oraz mieszkańców. 

Punkt 2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie LXV sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 

4. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w 2021 r. 

5. Sprawozdanie z działań programu Karty Dużej Rodziny na terenie Miasta i Gminy 

Góra Kalwaria w roku 2021. 

6. Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca oraz ustalenia zasad prowadzenia 

handlu przez rolników i ich domowników w piątki i soboty na terenie Gminy Góra 

Kalwaria. 

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu  

na rzecz dotychczasowego najemcy. 

8. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Góra 

Kalwaria oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 

9. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu świadczenia usług 

teleopiekuńczych pn. „Korpus Wsparcia Seniorów Moduł II”. 
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10. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki Nad Zabytkami 

na lata 2022-2025. 

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały o przystąpieniu do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu 

miasta Góra Kalwaria – rejon ul. Papczyńskiego – etap I. 

12. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały o przystąpieniu do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice – część północna I. 

13. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały o przystąpieniu do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Dobiesz – część II. 

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, położonej 

w miejscowości Góra Kalwaria w obrębie 2-01.  

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, położonej 

w miejscowości Julianów. 

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, położonej 

w miejscowości Łubna. 

17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, położonej 

w miejscowości Potycz. 

18. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zmiany granic miasta 

Góra Kalwaria oraz wystąpienia z wnioskiem o dokonanie zmiany granic miasta 

Góra Kalwaria. /dot. części wsi Krzaki Czaplinkowskie/ 

19. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zmiany granic miasta 

Góra Kalwaria oraz wystąpienia z wnioskiem o dokonanie zmiany granic miasta 

Góra Kalwaria. /dot. części wsi Moczydłów/ 

20. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2022–2028. 

21. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2022 rok. 

22. Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie dokonania 

poprawek lub uzupełnienia protokołu z LXIV sesji w dniu 26.01.2022 r.  

23. Sprawy różne:  

a) pytania mieszkańców i odpowiedzi,  

b) pytania radnych i odpowiedzi,   

c) wolne wnioski,  

d) informacje. 

24. Zamknięcie LXV sesji Rady Miejskiej. 

Zawiadomienie o zwołaniu sesji w trybie art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym wraz 

z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Do porządku obrad zgłoszono następujące propozycje zmian: 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski zgłosił wnioski wraz z uzasadnieniem: 

1) w sprawie zdjęcia z porządku obrad punktu 8 „Projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Góra Kalwaria oraz warunków i zasad korzystania z tych 

obiektów z porządku obrad”, 

2) w sprawie zdjęcia z porządku obrad punktu 11 „Projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra Kalwaria – rejon 

ul. Papczyńskiego – etap I”. 

W trybie ad vocem radny Andrzej Posiewka poprosił o udzielenie informacji w sprawie 

uchwały określającej przystanki komunikacyjne. 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa w odniesieniu poinformowała, że umożliwi 

zadawanie pytań przed głosowaniem wniosków. 

 

Radny Jan Rokita zgłosił wniosek w sprawie zdjęcia z porządku obrad punktu 17 „Projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, położonej w miejscowości Potycz”. 

W ocenie radnego sprzedaż działki jest dla gminy niekorzystna.   

 

Przewodnicząca Rady Aleksandra Fedynicz-Komosa zgłosiła wniosek w sprawie 

wprowadzenia do porządku obrad punktu „Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

przewodniczącego i zastępcy przewodniczącego Komisji Rewizyjnej”. 

Poinformowała, że Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 18 lutego odwołała 

dotychczasowego przewodniczącego komisji i powołała nowego. 

W trybie ad vocem radny Łukasz Baran zgłosił rezygnację z funkcji zastępcy 

przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 

Po konsultacji z radcą prawnym urzędu, przewodnicząca rady ogłosiła dziesięciominutową 

przerwę, w celu wyboru przez Komisję Rewizyjną nowego zastępcy przewodniczącego 

komisji.  

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa po wznowieniu obrad poinformowała, że 

Komisja Rewizyjna nie wybrała zastępcy przewodniczącego, w związku z czym do 

porządku obrad zostanie zgłoszony punkt „Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

przewodniczącego Komisji Rewizyjnej”. Innych wniosków do porządku obrad nie 

zgłoszono, wobec czego przystąpiła do głosowania wniosków. 

 

1. Wniosek Burmistrza Arkadiusza Strzyżewskiego w sprawie zdjęcia z porządku  

obrad punktu 11 „Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały o przystąpieniu do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentu miasta Góra Kalwaria – rejon ul. Papczyńskiego – etap I”. 

Pytań do wniosku nie zgłoszono. 
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Głosowano wniosek w sprawie: zdjęcia z porządku obrad punktu 11 „Projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra Kalwaria – rejon 

ul. Papczyńskiego – etap I”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jan Jarosz 

 

Rada Miejska uwzględniła wniosek.  

Punkt 11 został zdjęty z porządku obrad. 

 

2. Wniosek Burmistrza Arkadiusza Strzyżewskiego w sprawie zdjęcia z porządku obrad 

punktu 8 „Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Góra Kalwaria oraz 

warunków i zasad korzystania z tych obiektów z porządku obrad”. 

Pytań do wniosku nie zgłoszono. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: zdjęcia z porządku obrad punktu 8 ”Projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Góra Kalwaria oraz warunków i zasad 

korzystania z tych obiektów z porządku obrad”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jan Jarosz 
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Rada Miejska uwzględniła wniosek. 

Punkt 8 został zdjęty z porządku obrad. 

 

3. Wniosek radnego Jana Rokity w sprawie zdjęcia z porządku obrad punktu 17 „Projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, położonej w miejscowości Potycz”. 

 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski dodatkowo wyjaśnił, iż jest to uchwała porządkująca, 

ponieważ w wyniku przeprowadzonej modernizacji obrębu Potycz nastąpiła minimalna 

zmiana powierzchni działki. Zgodę na sprzedaż dz. nr 284/3 Rada Miejska wyraziła w 2019 

roku. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: zdjęcia z porządku obrad punktu 17 „Projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, położonej w miejscowości Potycz”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Jacek Gliński, Jan Rokita 

PRZECIW (16) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Teresa 

Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Bożena 

Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula 

Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Posiewka, Jakub Rącz 

NIEOBECNI (1) 

Jan Jarosz 

 

Rada Miejska odrzuciła wniosek. 

 

4. Wniosek Przewodniczącej Rady Aleksandry Fedynicz-Komosy w sprawie  

wprowadzenia do porządku obrad punktu „Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

przewodniczącego Komisji Rewizyjnej”.  

W dyskusji głos zabrali: 

Radna Beata Polaczyńska prosiła o podanie uzasadnienia do odwołania przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej.  
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Nowo wybrany Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Andrzej Posiewka odpowiedział, że 

powodem odwołania dotychczasowego przewodniczącego był brak realizacji kontroli ZGK 

Sp. z o. o zleconej przez radę w sierpniu 2021 r.   

Innych zgłoszeń do dyskusji nie było. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: wprowadzenia do porządku obrad punktu „Projekt uchwały 

w sprawie zatwierdzenia przewodniczącego Komisji Rewizyjnej”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Teresa Jędral, Wojciech 

Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata Mika, Zenon Nadstawny, Beata 

Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, 

Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Bożena Molak 

NIEOBECNI (1) 

Jan Jarosz 

 

Rada Miejska uwzględniła wniosek. 

Przewodnicząca uzupełniła porządek obrad o punkt 19.1. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie LXV sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 

4. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w 2021 r. 

5. Sprawozdanie z działań programu Karty Dużej Rodziny na terenie Miasta i Gminy 

Góra Kalwaria w roku 2021. 

6. Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca oraz ustalenia zasad prowadzenia 

handlu przez rolników i ich domowników w piątki i soboty na terenie Gminy Góra 

Kalwaria. 

7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu  

na rzecz dotychczasowego najemcy. 

8. Zdjęty z porządku obrad. 

9. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu świadczenia usług 

teleopiekuńczych pn. „Korpus Wsparcia Seniorów Moduł II”. 
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10. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki Nad Zabytkami 

na lata 2022-2025. 

11. Zdjęty z porządku obrad. 

12. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały o przystąpieniu do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice – część północna I. 

13. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały o przystąpieniu do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Dobiesz – część II. 

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, położonej 

w miejscowości Góra Kalwaria w obrębie 2-01.  

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, położonej 

w miejscowości Julianów. 

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, położonej 

w miejscowości Łubna. 

17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, położonej 

w miejscowości Potycz. 

18. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zmiany granic miasta 

Góra Kalwaria oraz wystąpienia z wnioskiem o dokonanie zmiany granic miasta 

Góra Kalwaria. /dot. części wsi Krzaki Czaplinkowskie/ 

19. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zmiany granic miasta 

Góra Kalwaria oraz wystąpienia z wnioskiem o dokonanie zmiany granic miasta 

Góra Kalwaria. /dot. części wsi Moczydłów/ 

19.1. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

20. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2022–2028. 

21. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2022 rok. 

22. Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie dokonania 

poprawek lub uzupełnienia protokołu z LXIV sesji w dniu 26.01.2022 r.  

23. Sprawy różne:  

a) pytania mieszkańców i odpowiedzi,  

b) pytania radnych i odpowiedzi,   

c) wolne wnioski,  

d) informacje. 

24. Zamknięcie LXV sesji Rady Miejskiej. 

 

Punkt  3. Sprawozdanie burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 

Szczegóły sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Góra Kalwaria 
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w okresie od 27 stycznia 2022 r. do 23 lutego 2022 r. 

 

I. Wykaz podjętych zarządzeń: 

Lp. Nr zarządzenia Data podjęcia Dot.: 

1 ORG.0050.16.2022 26.01.2022 

w sprawie zmian planu jednostek 

budżetowych Gminy Góra Kalwaria na 2022 

rok 

2 ORG.0050.17.2022 27.01.2022 w sprawie zmian w budżecie 

3 ORG.0050.18.2022 27.01.2022 

w sprawie zmian planu jednostek 

budżetowych Gminy Góra Kalwaria na 2022 

rok 

4 ORG.0050.19.2022 28.01.2022 

w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej 

do przeprowadzenia postępowania 

egzaminacyjnego na stopień nauczyciela 

mianowanego Wioletty Hess 

5 ORG.0050.20.2022 01.02.2022 

w sprawie powołania Komisji Rekrutacyjnej do 

przeprowadzenia naboru na wolne stanowisko 

urzędnicze, kierownicze - Naczelnika 

Wydziału Gospodarki Odpadami 

6 ORG.0050.22.2022 07.02.2022 w sprawie zmian w budżecie 

7 ORG.0050.23.2022 07.02.2022 

w sprawie zmian planu jednostek 

budżetowych Gminy Góra Kalwaria na 2022 

rok 

8 ORG.0050.24.2022 08.02.2022 

w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej 

do przeprowadzenia egzaminu kończącego 

służbę przygotowawczą w Urzędzie Miasta 

i Gminy Góra Kalwaria 

9 ORG.0050.25.2022 09.02.2022 

w sprawie ogłoszenia wyników otwartych 

konkursów ofert na dofinansowanie zadań 

publicznych w 2022 roku 

10 ORG.0050.26.2022 09.02.2022 

w sprawie udzielania bonifikaty od ceny 

nieruchomości, położonej w mieście Góra 

Kalwaria w obrębie 3-02, oznaczonej jako 

działka ewidencyjna nr 35/11 

11 ORG.0050.27.2022 14.02.2022 

powołania zespołu doradczego Burmistrza 

Miasta i Gminy Góra Kalwaria ds. ustaleń 

projektu zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Góra Kalwaria 

12 ORG.0050.28.2022 14.02.2022 
w sprawie powołania Komisji Rekrutacyjnej do 

przeprowadzenia naboru na wolne stanowisko 
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urzędnicze- podinspektora/inspektora ds. 

utrzymania terenów publicznych 

13 ORG.0050.29.2022 17.02.2022 

w sprawie ogłoszenia II otwartego konkursu 

ofert na dofinansowanie zadania publicznego 

w 2022 roku 

14 ORG.0050.30.2022 17.02.2022 

w sprawie powołania zespołu doradczego 

ds. utworzenia w gminie Góra Kalwaria 

miejsca pamięci poświęconego Powstańcom 

Warszawskim 

15 ORG.0050.31.2022 23.02.2022 

w sprawie zmian planu jednostek 

budżetowych Gminy Góra Kalwaria na 2022 

rok 

 

II. Kalendarium spotkań, wydarzeń 

 

Tydzień 4 (27.01-30.01) 

- spotkanie z zarządem OSP Czaplinek w sprawach bieżącej działalności 

- spotkanie z przedstawicielem fundacji podsumowujące akcję „Paczka dla Bohatera” 

- spotkanie z zarządem OSP Góra Kalwaria w sprawach bieżącej działalności 

- udział w imprezie „Przepłynięcie Wisły przez morsy” 

 

Tydzień 5 (31.01-06.02) 

- spotkanie z pomysłodawcą powstania w naszej gminie Szkoły Wyższej  

- spotkanie w sprawie programu „Czyste Powietrze” – omówienie i jego realizacja na 

terenie gminy 

- spotkanie z projektantem ul. Długiej w Moczydłowie 

 

Tydzień 6 (07.02-13.02) 

- spotkanie z dyrektorem OSiR oraz Wydziałem Promocji i Informacji w sprawie 

organizacji imprez sportowych z okazji urodzin naszego miasta  

- spotkanie z zarządem Gminnej Spółdzielni w sprawie opłat za użytkowanie 

wieczyste 

- spotkanie on-line z przedstawicielami partnerskiej gminy na Ukrainie 

- spotkanie z posiadaczem starych, zabytkowych aut w sprawie organizacji 

wspólnego wydarzenia 

- spotkanie w sprawie budowy Żłobka Miejskiego w Górze Kalwarii 

- wizyta w Urzędzie Miejskim w Karczewie w celu wymiany doświadczeń dotyczących 

budowy Pumptrucka 

Tydzień 7 (14.02-20.02) 

- spotkanie z zarządem OSP Pęcław w sprawach bieżących 
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- udział w posiedzeniu zarządu Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Zlewni Rzeki 

Jeziorki 

- spotkanie z dyrektorem szkoły w Czaplinku, projektantem oraz radnym Rady 

Miejskiej w sprawie budowy sali sportowej przy szkole  

- udział w walnym zgromadzeniu członków stowarzyszenia Metropolia Warszawa 

- spotkanie z przedstawicielem GDDKiA oraz firmą Towemo w sprawie szczegółów 

remontu głównej arterii miasta 

- spotkanie z nową prezes MKS Korona Góra Kalwaria 

- spotkanie z sołtysem wsi Wojciechowice w sprawach bieżących 

- spotkanie z radnymi Rady Miejskiej w sprawie działalności Zakładu Gospodarki 

Komunalnej  

- spotkanie z przedstawicielami fundacji „Razem damy radę” w sprawie świątecznej 

zbiórki żywności 

- udział w 54. Rajdzie „Monte Calvaria” 

 

Tydzień 8 (21.02-23.02) 

- spotkanie z inicjatorami przedsięwzięcia w sprawie upamiętnienia więzienia 

Waleriana Łukasińskiego w Domu Pomocy Społecznej 

- spotkanie z organizatorami „Dni Młodzieży” na Mariankach 

- wizyta w Mazowieckim Urzędzie Wojewódzkim, podpisanie umowy na 

dofinansowanie programu dla seniorów „Opieka wytchnieniowa” 

- spotkanie z firmą Remondis - podpisanie umowy na odbiór i zagospodarowanie 

odpadów komunalnych  

- spotkanie z przedstawicielami TOnZ w sprawie powstania muzeum Góry Kalwarii 

- spotkanie w sprawie utworzenia w mieście wybiegu dla psów 

- udział w Sesji Rady Miejskiej 

 

III. Inwestycje rozpoczęte 

- Modernizacja placu zabaw przy SP Nr 2 w Górze Kalwarii 

Wykonawca: LOGOS 

Wartość robót – 119.960,00 zł 

Termin zakończenia – 30.04.2022 

- Przyjazna nawierzchnia na placu zabaw w SP w Dobieszu 

Wykonawca: LOGOS 

Wartość robót – 77.932,80 zł 

Termin zakończenia – 30.05.2022 

IV. Inwestycje zakończone 

Brak 
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V. Stan zatrudnienia 

- Urząd Miasta i Gminy – 95 osób 

- Straż Miejska – 6 osób 

- OSP – 4 osoby 

- ZOPO – 16 osób 

- OPS – 39 osób 

- Biblioteka – 9 osób 

- Ośrodek Kultury – 23 osoby 

- OSiR -  49 osób 

- ABK – 18 osób 

- ZGK – 83 osoby. 

 

Pytania do sprawozdania burmistrza zgłosili: 

Radny Wojciech Kochański poprosił o rozszerzenie informacji nt.: 

1) powołania zespołu doradczego ds. ustaleń projektu zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego, 

2) spotkania z zarządem OSP Góra Kalwaria, 

3) spotkania z pomysłodawcą powstania Szkoły Wyższej, 

4) walnego zgromadzenia członków stowarzyszenia Metropolia Warszawa, 

5) wizyty w Mazowieckim Urzędzie Wojewódzkim, 

6) spotkania z przedstawicielem GDDKiA oraz firmą Towemo.  
 

Radny Zenon Nadstawny poprosił o rozszerzenie informacji nt.: 

1) zarządzenia burmistrza w sprawie ogłoszenia II otwartego konkursu ofert na 

dofinansowanie zadania publicznego w 2022 roku, 

2) spotkania z dyrektorem szkoły w Czaplinku, projektantem oraz radnym Rady Miejskiej 

w sprawie budowy sali sportowej przy szkole. 

 

Radna Czesława Iwona Książek poprosiła o rozszerzenie informacji nt. spotkania w sprawie 

budowy Żłobka Miejskiego w Górze Kalwarii. 

 

Radna Urszula Wroniewicz poprosiła o rozszerzenie informacji nt. spotkania 

z przedstawicielami partnerskiej gminy na Ukrainie. 

 

Radny Jan Rokita poprosił o rozszerzenie informacji nt. 

1) zarządzenia burmistrza w sprawie zmian w budżecie, 

2) spotkania z organizatorami „Dni Młodzieży” na Mariankach. 

 

Radna Teresa Jędral poprosiła o rozszerzenie informacji nt. spotkania w sprawie 

utworzenia w mieście wybiegu dla psów. 
 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski przedstawił szczegóły nt.: 

1) spotkania z zarządem OSP Góra Kalwaria,  
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2) spotkania w sprawie powstania w gminie Szkoły Wyższej, 

3) powołania zespołu doradczego ds. ustaleń projektu zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Góra Kalwaria, 

4) podpisania umowy na dofinansowanie programu dla seniorów „Opieka wytchnieniowa”, 

5) remontu ul. Dominikańskiej i Pijarskiej, 

6) zarządzenia w sprawie ogłoszenia II otwartego konkursu ofert na dofinansowanie 

zadania publicznego w 2022 roku,  

7) budowy Żłobka Miejskiego w Górze Kalwarii, 

8) spotkania z przedstawicielami partnerskiej gminy na Ukrainie, 

9) zarządzenia w sprawie zmian w budżecie, 

10) spotkania z organizatorami „Dni Młodzieży” na Mariankach, 

11) spotkania z pomysłodawcami budowy wybiegu dla psów. 

 

Zastępca burmistrza Mateusz Baj uzupełnił informację burmistrza w zakresie Żłobka 

Miejskiego oraz przedstawił szczegóły nt.: 

1) spotkania w sprawie budowy sali sportowej przy szkole w Czaplinku, 

2) walnego zgromadzenia członków stowarzyszenia Metropolia Warszawa. 

 

Punkt 4. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w 2021 r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że komisje nie 

zgłosiły uwag do sprawozdania. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji. 

Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w 2021 r. stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Punkt 5. Sprawozdanie z działań programu Karty Dużej Rodziny na terenie Miasta i Gminy 

Góra Kalwaria w roku 2021. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że komisje nie 

zgłosiły uwag do sprawozdania. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji. 

Sprawozdanie z działań programu Karty Dużej Rodziny na terenie Miasta i Gminy Góra 

Kalwaria w roku 2021 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Punkt 6. Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca oraz ustalenia zasad prowadzenia 

handlu przez rolników i ich domowników w piątki i soboty na terenie Gminy Góra Kalwaria. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 
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Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 
 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca oraz ustalenia 

zasad prowadzenia handlu przez rolników i ich domowników w piątki i soboty na terenie 

Gminy Góra Kalwaria.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jan Rokita, 

Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jakub Rącz 

NIEOBECNI (1) 

Jan Jarosz 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXV/598/2022 

 

Punkt 7. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na 

rzecz dotychczasowego najemcy. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 
 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu na rzecz dotychczasowego najemcy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 
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Jan Jarosz 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXV/599/2022 
 

 

Punkt 8 zdjęty z porządku obrad. 
 

 

Punkt 9. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu świadczenia usług 

teleopiekuńczych pn. „Korpus Wsparcia Seniorów Moduł II”. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 
 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu świadczenia usług 

teleopiekuńczych pn. „Korpus Wsparcia Seniorów Moduł II”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jan Jarosz 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXV/600/2022 

 

Punkt 10. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki Nad Zabytkami 

na lata 2022-2025. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 
 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki 

Nad Zabytkami na lata 2022-2025.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jan Jarosz 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXV/601/2022 
 

Punkt 11 zdjęty z porządku obrad. 

 

Punkt 12. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały o przystąpieniu do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi 

Wojciechowice – część północna I. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały o przystąpieniu do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu 

wsi Wojciechowice – część północna I.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jan Jarosz 
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 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXV/602/2022 
 

 

Punkt 13. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały o przystąpieniu do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Dobiesz 

– część II. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 
 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały o przystąpieniu do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu 

wsi Dobiesz – część II.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jan Jarosz 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXV/603/2022 

 

 

Punkt 14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, położonej w 

miejscowości Góra Kalwaria w obrębie 2-01. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

niezabudowanej nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, 

położonej w miejscowości Góra Kalwaria w obrębie 2-01.  

 



 

  Protokół nr 65/2022 z sesji Rady Miejskiej Góry Kalwarii 23.02.2022 r.                                                  18/32 

 

 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jan Jarosz 

 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXV/604/2022 

 

 

Punkt 15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, położonej 

w miejscowości Julianów. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 
 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

niezabudowanej nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, 

położonej w miejscowości Julianów.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jan Jarosz 
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 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXV/605/2022 
 

Punkt 16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, położonej 

w miejscowości Łubna. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

niezabudowanej nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, 

położonej w miejscowości Łubna.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jan Jarosz 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXV/606/2022 

 

Punkt 17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, położonej w 

miejscowości Potycz. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Uwagi indywidualne: 

Radny Jan Rokita w nawiązaniu do wypowiedzi burmistrza w pkt 2 porządku obrad uważał, 

że jeśli nawet radni siódmej kadencji wyrazili wolę sprzedaży, to radni ósmej kadencji mogą 

zmienić decyzję. Uważał, że gmina nie powinna wyprzedawać swoich nieruchomości.  

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski w sprostowaniu wypowiedzi przedmówcy poinformował, 

że decyzja o sprzedaży nieruchomości została podjęta w tej kadencji 30 października 2019 r. 
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Tak, jak wspomniał przedmiotowa uchwała ma charakter porządkowy, ponieważ 

nieznacznie zmieniła się powierzchnia działki. Dodał, że oczywiście radni mają prawo do 

zmiany decyzji, natomiast w jego ocenie sprzedaż działki i znalezienie inwestora przyniesie 

gminie korzyści.  

Radny Tomasz Ura przypomniał radnemu J. Rokicie, że w głosowaniu 30 października 2019 r. 

opowiedział się za sprzedażą ww. działki. 

Radny Jan Rokita odpowiedział, że radny może uznać, że wcześniejsza decyzja była 

błędem. W jego ocenie ta decyzja była i jest błędem. 

Innych zgłoszeń do dyskusji nie było. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

niezabudowanej nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria, 

położonej w miejscowości Potycz.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Iwona 

Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

PRZECIW (1) 

Jan Rokita 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jakub Rącz 

NIEOBECNI (1) 

Jan Jarosz 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXV/607/2022 

 

Punkt 18. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zmiany granic miasta 

Góra Kalwaria oraz wystąpienia z wnioskiem o dokonanie zmiany granic miasta Góra 

Kalwaria. /dot. części wsi Krzaki Czaplinkowskie/ 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa przedstawiła opinie komisji 

do projektu uchwały: 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego – opinia pozytywna - 1 „za” przy 

4 głosach „wstrzymujących się”, 

Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Handlu – opinia pozytywna - jednogłośnie 4 

„za”, 
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Komisja Zdrowia i Sportu – opinia negatywna, przy czym w głosowaniu 1 osoba 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 2 osoby zaopiniowały projekt uchwały 

negatywnie, 

Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna - 3 „za”, przy 1 „wstrzymującym się” i 1 „przeciw”, 

Komisja Finansów i Rozwoju – opinia pozytywna - 2 „za” przy 2 „wstrzymujących się”, 

Komisja Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej – brak opinii - 4 członków komisji 

opowiedziało się za indywidualnym głosowaniem. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Głos zabrał mieszkaniec ulicy Kalwaryjka w Krzakach Czaplinkowskich. Powiedział, że 

mieszkańcy Kalwaryjki są rozczarowani i czują się w tym momencie oszukani, ponieważ jakiś 

czas temu otrzymali zapewnienie, że ich prośba o przyłączenie ulicy Kalwaryjka do Góry 

Kalwarii została wysłuchana i spełniona. Oczekiwał wyjaśnienia, dlaczego mieszkańcy zostali 

wprowadzeni w błąd. Ponadto przedstawił uwagi do przeprowadzonego referendum 

w sprawie przyłączenia ulicy Kalwaryjka do miasta, kwestionując zasadność włączenia do 

referendum całej miejscowości Krzaki Czaplinkowskie. Przy czym podkreślał, że wszyscy 

mieszkańcy ulicy Kalwaryjka wyrazili chęć przyłączenia do Góry Kalwarii. W swojej 

wypowiedzi podnosił ponadto kwestie położenia ulicy Kalwaryjka względem miasta Góra 

Kalwaria i wsi Krzaki Czaplinkowskie oraz odnosił się do nazwy wsi. Jak również 

poinformował, że mieszkańcy ulicy Kalwaryjka czują się lekceważeni przez sołtysa, m.in. 

wymieniając brak chodnika oraz gazociągu.  

Radny Zenon Nadstawny i sołtys wsi Krzaki Czaplinkowskie odniósł się do wystąpienia 

mieszkańca, w tym do zarzutu bezczynności sołtysa w sprawie budowy chodnika, zwracając 

przedmówcy uwagę, że gdyby brał udział w spotkaniach wiejskich posiadałby informacje 

m.in. o planowanych przez urząd czy powiat pracach, czy budowie gazociągu. Zachęcał go 

do udziału w zebraniach. Kontynuując wyjaśnił, że wspomniana droga jest drogą powiatową 

i o tym czy chodnik powstanie decyduje powiat, a nie sołtys, aczkolwiek kieruje w tej 

sprawie wnioski do powiatu od ponad 6 lat. Odniósł się też do zarzutu braku gazociągu, 

informując o zawieszeniu inwestycji przez spółkę gazowniczą.  

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski w odniesieniu do wystąpienia mieszkańca wyjaśnił, że tryb 

przeprowadzenia konsultacji społecznych w sprawie zmiany granic miejscowości wynika 

z przepisów prawa. Konsultacje nie były anonimowe. Mieszkańcy ulicy Kalwaryjka 

opowiedzieli się za przyłączeniem do miasta, w przeciwieństwie do mieszkańców pozostałej 

części wsi Krzaki Czaplinkowskie, którzy w większości opowiedzieli się przeciwko 

przyłączeniu do miasta ulicy Kalwaryjka. Zwrócił uwagę, że wyniki konsultacji nie są wiążące 

przy podjęciu przez radę decyzji w przedmiocie zmiany granic miasta i że pomimo wyniku 

konsultacji rada podjęła decyzję dającą burmistrzowi delegację do dalszego procedowania 

przyłączenia części wsi Krzaki Czaplinkowskie do miasta. Dodał, że przedmiotem 

procedowanej dziś uchwały jest pozytywne zaopiniowanie przez radę przyłączenia części 

wsi Krzaki Czaplinkowskie do miasta oraz wystąpienie za pośrednictwem Wojewody 

Mazowieckiego do właściwego Ministra z wnioskiem o dokonanie zmiany granic. 

Kończąc zaapelował do radnych o zaakceptowanie woli mieszkańców.  
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Radny Jan Rokita przedstawił argumenty przemawiające za przyłączeniem ulicy Kalwaryjka 

do miasta. Jako pierwszy argument wskazał położenie na uboczu i brak zwartej zabudowy 

pomiędzy ulicą Kalwaryjka a pozostałą częścią Krzaków Czaplinkowskich. Drugi, 

uwarunkowania historycznie. Dodał, że nie ma żadnych wątpliwości, co do zasadności 

przyłączenia ulicy Kalwaryjka do miasta, jednocześnie wyrażając nadzieję, że większość 

radnych również nie będzie ich miała. 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa w odniesieniu do apelu burmistrza 

o zaakceptowanie woli mieszkańców zwróciła uwagę na wyniki konsultacji społecznych 

w sprawie zmiany granic. W konsultacjach za włączeniem części wsi Krzaki Czaplinkowskie 

do miasta opowiedziało się 69 osób, przeciwko włączeniu opowiedziało się 74 osób, 4 

osoby nie miały zdania. Odnosząc się do wypowiedzi radnego J. Rokity przyznała, że 

owszem nie ma ciągłości zabudowy pomiędzy ulicą Kalwaryjka a pozostałą częścią wsi, ale 

też nie ma ciągłości zabudowy pomiędzy ulicą Kalwaryjka a Górą Kalwaria, dodatkowo ulicę 

Kalwaryjka oddziela od miasta obwodnica. 

Radny Zbigniew Adamczyk zwrócił uwagę, że procedowana dziś uchwała jest kolejną 

uchwałą w procedurze wymaganej prawem oraz, że rada przeprowadzała już dyskusję 

merytoryczną, dlatego uważa, że nie ma potrzebny powtarzania jej jeszcze raz, bo uchwały 

zasadnicze zostały już podjęte. Uważał, że skoro rada podjęła wcześniejsze decyzje 

w konsekwencji, których został przygotowany wniosek o dokonanie zmiany granic miasta, 

to powinna być dalej konsekwentna w swoim działaniu, ponieważ nagłe wycofanie się rady 

z wcześniejszych decyzji wbrew woli mieszkańców będzie dla mieszkańców niezrozumiałe. 

Prosił, aby skupić się nad uchwałą, podkreślając, że decyzję kierunkową o zmianie granic 

miasta Góra Kalwaria i włączenie części wsi Krzaków Czaplinkowskich i Moczydłowa Rada 

Miejska podjęła wcześniej.  

Ponownie głos zabrał mieszkaniec ulicy Kalwaryjka w Krzakach Czaplinkowskich. Odnosząc 

się do wyników konsultacji podkreślił, że osoby zainteresowane opowiedziały się za 

włączeniem do miasta części wsi Krzaki Czaplinkowskie.  

 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa proponowała przejście do głosowania nad 

projektem uchwały. W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji przystąpiła do 

głosowania nad projektem uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zmiany 

granic miasta Góra Kalwaria oraz wystąpienia z wnioskiem o dokonanie zmiany granic 

miasta Góra Kalwaria. /dot. części wsi Krzaki Czaplinkowskie/  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Szymon Krupa, Beata Mika, Bożena 

Molak, Beata Polaczyńska, Jakub Rącz, Jan Rokita 
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PRZECIW (11) 

Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Czesława 

Iwona Książek, Zenon Nadstawny, Andrzej Posiewka, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula 

Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jan Jarosz 

 

Uchwała nie została podjęta. 
 

 

Punkt 19. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zmiany granic miasta 

Góra Kalwaria oraz wystąpienia z wnioskiem o dokonanie zmiany granic miasta Góra 

Kalwaria. /dot. części wsi Moczydłów/ 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa przedstawiła opinie komisji 

do projektu uchwały: 

Komisja Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego – opinia pozytywna - 1 „za” przy 

4 głosach „wstrzymujących się”, 

Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Handlu – opinia pozytywna - jednogłośnie 4 

„za”, 

Komisja Zdrowia i Sportu – opinia pozytywna - jednogłośnie 3 „za”, 

Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna - 4 „za”, przy 1 „wstrzymującym się”, 

Komisja Finansów i Rozwoju – opinia pozytywna - jednogłośnie 4 „za”, 

Komisja Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej – opinia pozytywna - 3 „za”, przy 1 

„wstrzymującym się”. 

 

Uwagi indywidualne: 

 

Radna Beata Polaczyńska powiedziała - zastanawia mnie, dlaczego w jednym przypadku 

rada zagłosuje „za” a w drugim „przeciw”. Przy czym, wyrażając swoje oburzenie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa zwróciła przedmówczyni 

uwagę, że wyniki głosowania nie są jeszcze znane, więc pytanie należałoby zadać 

konkretnym radnym po głosowaniu.  

Innych zgłoszeń do dyskusji nie było.  
 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zmiany 

granic miasta Góra Kalwaria oraz wystąpienia z wnioskiem o dokonanie zmiany granic 

miasta Góra Kalwaria. /dot. części wsi Moczydłów/.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
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Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan Rokita, Tomasz 

Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Beata Polaczyńska, Iwona Szymańska 

NIEOBECNI (1) 

Jan Jarosz 
 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXV/608/2022 
 

 

Punkt 19.1. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa odczytała projekt uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 
 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Teresa Jędral, Wojciech 

Kochański, Czesława Iwona Książek, Zenon Nadstawny, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Szymon Krupa, Beata Mika, Bożena Molak, Beata 

Polaczyńska, Jan Rokita 

NIEOBECNI (1) 

Jan Jarosz 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXV/609/2022 

 

 

Punkt 20. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2022–2028. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 
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Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2022–2028.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jan Jarosz 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXV/610/2022 
 

Punkt 21. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2022 rok. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że ważnym elementem 

zmian w budżecie są podwyżki wynagrodzeń pracowników. Są one wynikiem wspólnego 

posiedzenia komisji rady. Natomiast w związku z nieujęciem w uchwale podwyżek dla 

pracowników Ośrodka Kultury i Biblioteki poprosiła burmistrza o zapewnienie, że 

pracownicy Ośrodka Kultury i Biblioteki nie będą pominięci. 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski udzielając odpowiedzi zapewnił, że zaproponuje zmiany 

na kolejnej sesji.  

Radna Beata Polaczyńska odpowiedziała, że przyjmuje zapewnienie burmistrza. 

Radny Jan Rokita apelował do burmistrza o wzięcie pod uwagę tego, że pensje większości 

pracowników Ośrodka Kultury są wyższe od pensji większości pracowników Gminnej 

Biblioteki Publicznej.    

Innych zgłoszeń do dyskusji nie było.  

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2022 

rok.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona Książek, Beata 

Mika, Bożena Molak, Zenon Nadstawny, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 

Jan Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Jan Jarosz 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXV/611/2022 

 

Punkt 22. Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie 

dokonania poprawek lub uzupełnienia protokołu z LXIV sesji w dniu 26.01.2022 r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że 

do protokołu z LXIV sesji w dniu 26.01.2022 r. nie wpłynęły uwagi. 
 

Punkt 23. Sprawy różne: 

a) pytania mieszkańców i odpowiedzi. 

Radna Czesława Iwona Książek przedstawiła wniosek mieszkańców ulicy Traugutta o ujęcie 

remontu ulicy w ramach bieżących napraw. Mieszkańcy pytają, czy byłaby możliwość 

wykorzystania kostki z demontażu chodnika przy ulicy Pijarskiej.  

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski odnosząc się do możliwości wykorzystania kostki 

z chodnika przy ulicy Pijarskiej opowiedział, że zarówno kostka jak i destrukt jest własnością 

wykonawcy. Poinformował ponadto, że możliwość utwardzenia ulicy Traugutta z uwagi na 

problem z jej odwodnieniem wymaga przeanalizowania. Deklarował wykonanie bieżących 

napraw.    

Głos zabrała mieszkanka, właścicielka działki znajdującej się na terenie, dla którego 

sporządzany jest miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu 

miasta Góra Kalwaria w rejonie ulic: Budowlanych, Marianki i ks. Stanisława Papczyńskiego. 

Mówczyni zwróciła uwagę, iż procedurą planistyczną objęty jest teren o powierzchni 

ok. 46 ha, z czego obszar 18 ha w projekcie planu przeznaczony został pod zieleń bez 

prawa zabudowy. Właściciele działek nie wyrażają zgody na uchwalenie planu z takimi 

zapisami zwłaszcza, że tereny te w Studium są przeznaczone pod zabudowę 

mieszkaniową. Stanowiskiem pracowników urzędu do wprowadzenia zakazu zabudowy 

jest dbałość o interesy mieszkańców z powodu podwyższonego poziomu wód 

gruntowych. Argument ten nie przekonuje właścicieli działek, gdyż na terenie najbardziej 

podmokłym już powstały czteropiętrowe bloki. Właściciele gruntów uważają, że 
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występowanie podwyższonego poziomu wód gruntowych nie jest argumentem dla zakazu 

zabudowy, gdyż teren ten jest od dawna podmokły, a z tym problemem można sobie 

poradzić poprzez zmeliorowanie terenu np. poprzez kanalizację deszczową lub 

poprawienie funkcjonalności istniejących w tym terenie rowów, zwłaszcza, że jest to teren 

w centrum miasta. Odnosząc się do bloków wielorodzinnych, które już w tym terenie 

powstały wyraziła opinię, iż planowanie ich w bezpośrednim sąsiedztwie zabudowy 

jednorodzinnej jest błędem planisty. Sugerowała, aby nowa zabudowa wielorodzinna była 

zaplanowana kaskadowo w sąsiedztwie terenów zabudowy jednorodzinnej, co zapewni 

ład przestrzenny w terenie. Dodała, że rozumie, iż nie jest to łatwy teren do planowania, 

natomiast chciałaby poznać stanowisko radnych, co chcieli osiągnąć pozytywnie opiniując 

koncepcję planu. Prosiła również o informację, czy obecnie prowadzone są prace nad 

zmianą Studium dla tego terenu. Kończąc podkreśliła, że uchwalenie planu miejscowego 

w zaproponowanym kształcie narazi budżet gminy na ogromne koszty odszkodowań, 

z kolei dopuszczenie zabudowy mieszkaniowej przyniesie korzyści w postaci podatków.  

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że dyskusja publiczna 

w sprawie projektu planu zagospodarowania przestrzennego odbędzie się 7 marca 2022 

roku o godzinie 16 w ratuszu, i uważała, że będzie to właściwe miejsce do dyskusji. 

Poinformowała mieszkankę, że przedstawiona radnym koncepcja nie jest ostateczną 

decyzją. Podziękowała za wystąpienie oraz przesłanie pisma.  

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski odpowiedział na pytanie mieszkanki dotyczące 

procedowania Studium. Następnie odniósł się do koncepcji planu. 

Ad vocem głos w dyskusji zabierali: mieszkanka, burmistrz Arkadiusz Strzyżewski oraz 

radni: Jan Rokita, Beata Polaczyńska, Wojciech Kochański i Zbigniew Adamczyk, 

 

b) pytania radnych i odpowiedzi. 

Radna Beata Polaczyńska w związku z niepodjęciem uchwały dotyczącej przyłączenia 

ulicy Kalwaryjka do miasta poprosiła o wyjaśnienie, czy niepodjęcie uchwały anuluje 

wcześniej podjęte uchwały w tej sprawie.  

Odpowiedzi udzielił sekretarz gminy Piotr Walczak. Wyjaśnił, że wcześniejsza uchwała 

dawała burmistrzowi delegację do podjęcia prac. Bardzo dużo pracy kosztowało 

pracowników gminy przygotowanie dokumentów, które są niezbędne do złożenia wniosku 

o dokonanie zmiany granic miasta. Dzisiejsza decyzja Rady Miejskiej całkowicie rujnuje te 

prace.  

W związku z udzieloną odpowiedzią radna Beata Polaczyńska zapytała, czy niepodjęcie 

uchwały anuluje decyzje o przyłączeniu Kalwaryjki do miasta.  

Sekretarz gminy Piotr Walczak odpowiedział, że na ten moment burmistrz nie ma 

możliwości wystąpienia za pośrednictwem Wojewody Mazowieckiego z wnioskiem 

o dokonanie zmiany granic miasta do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji, a tenże 

wniosek można złożyć w terminie do 31 marca.  

Radny Zenon Nadstawny w związku z decyzją rady proponował, aby planowane do 

poniesienia koszty związane ze zmianą granic miasta Góra Kalwaria w wysokości 30.000 zł 
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przeznaczyć zgodnie z propozycją mieszkańców ulicy Krótkiej na położenie asfaltu. 

Kontynuując, w związku z nieotrzymaniem odpowiedzi, ponowił prośbę do burmistrza 

z poprzedniej sesji, o pisemne zestawienie rozliczenia Spółdzielni Mieszkaniowej ze spółką 

ZGK. Następnie zgłosił pilną potrzebę naprawy drogi powiatowej przez Parcelę 

Sobikowską oraz ul. Budowlanych w Górze Kalwarii. Odniósł się również do odpowiedzi 

udzielonej przez burmistrza w punkcie 3 w sprawie wyników konkursów ofert na 

dofinansowanie zadań publicznych w 2022 roku. Powiedział, iż miał nadzieję na udzielenie 

przez burmistrza szczegółowszej odpowiedzi. Następnie podzielił się z radnymi informacją 

dot. wyników konkursu na dofinansowanie zadań publicznych w 2022 roku, dla kubów 

sportowych zajmujących się piłką nożną, a są cztery takie kluby: MKS Korona Góra 

Kalwaria, KS Orzeł Baniocha, TKM oraz KS Nadstal Krzaki Czaplinkowskie. Z uwagi na to, 

że wniosek TKM nie był rozpatrywany ze względu na to, że wpłynął po terminie, prosił 

burmistrza, aby pracownicy urzędu potraktowali zarządy klubów sportowych po 

partnersku i na przyszłość przesyłali mailowo stosowne informacje. Kontynuując w kwestii 

podziału środków poinformował, że MKS Korona Góra Kalwaria wnioskowała o 139.369 zł, 

w punktacji merytorycznej uzyskała 50 punktów, dotację otrzymała w wysokości 115.000 zł, 

co stanowi 82% kwoty wnioskowanej. KS Orzeł Baniocha wnioskował o 84.000 zł, uzyskał 

53 punktów, otrzymał dotację 65.000 zł, co stanowi 77,4% kwoty wnioskowanej. KS 

Nadstal Krzaki Czaplinkowskie jedyny klub, który z własnych środków utrzymuje stadion 

z pełną infrastrukturą wnioskował o 140.000 zł, uzyskując 64 punkty z 65, dotację otrzymał 

w wysokości 80.000 zł, tj. 54,2% kwoty wnioskowanej. Następnie odwołując się do 

rozmowy z burmistrzem, w której deklarował on sprawiedliwy podział środków od nowej 

kadencji zapytał burmistrza, gdzie jest ta sprawiedliwość. Przy czym zaznaczył, że nie jest 

prezesem KS Nadstal.  

Odpowiedzi udzielił zastępca burmistrza Mateusz Baj. Wyjaśnił, że naprawa drogi została 

już zgłaszana do zarządcy drogi, niestety gmina nie ma wpływu na działania Starostwa 

Powiatowego. W kwestii klubów sportowych potwierdził, że KS TKM złożył wniosek po 

terminie składania ofert. Deklarował, że urząd będzie wysyłał maile przypominające, 

niemniej uważał, że to klub lub organizacja występująca do gminy o publiczne pieniądze 

powinna pilnować terminów składania ofert. Wspomniał, że w tym roku konkursy zostały 

ogłoszone wcześniej niż zazwyczaj zgodnie z postulatami klubów sportowym. Wychodząc 

naprzeciw został ogłoszony drugi konkurs ofert, aby kluby, które nie złożyły wniosku miały 

możliwość złożenia wniosków w drugim terminie. Odnosząc się do kwestii sprawiedliwości 

przy rozdzielaniu środków przyznał, że obejmująca urząd władza zapewniała, że 

pieniądze na kluby sportowe będą przydzielane w sposób sprawiedliwy i transparentny. 

Dodał, że w poprzedniej kadencji dosyć bacznie obserwował to, co się działo i w jak 

niesprawiedliwy sposób były dzielone pieniądze na kluby sportowe. Po czym podzielił się 

spostrzeżeniami z posiedzenia rady sportu, w której uczestniczył jako dziennikarz. 

W kwestii przedstawienia przez radnego procentowego wyliczenia przyznanych środków, 

uważał, że jest to niepoważne stawianie sprawy, bo przy rozpatrzeniu wniosków brane jest 

pod uwagę ilu jest zawodników i ile drużyn młodzieżowych dany klub sportowy prowadzi. 

Wnioski rozpatruje powoływana przez burmistrza komisja, w skład której poza 

pracownikami urzędu i jednostek podległych wchodzą przedstawiciele organizacji 
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społecznych. Kończąc wyraził przekonanie, że od trzech lat środki przyznawane są w 

sposób transparentny, jawny i sprawiedliwy.  

Radny Łukasz Baran odnosząc się do wypowiedzi radnego Z. Nadstawnego, powiedział, 

że jest zbulwersowany jego wypowiedzią. Przypomniał, że w czasach, kiedy był on 

przewodniczącym rady miejskiej KS Nadstal nie mając więcej dzieci niż klub KS Orzeł 

otrzymywał kilkukrotnie wyższą dotację. Uważał, że liczba zawodników trenujących jest 

głównym kryteriów przyznawania środków, a biorąc pod uwagę przeszłość, nie na miejscu 

jest wskazywanie, że KS Nadstal otrzymał zbyt mało pieniędzy.  

Radny Zenon Nadstawny zwrócił przedmówcy uwagę, że jedynie obliczył procentowo jak 

wygląda podział środków i zadał burmistrzowi konkretne pytanie, gdzie jest 

sprawiedliwość. Odnosząc się do wskazanego przez przedmówcę kryterium ilości 

zawodników zwrócił uwagę, że w kryteriach oceny ofert opracowanych przez urząd 

takiego kryterium nie ma. Radził radnemu by zapoznał się z tymi kryteriami. Dodał, że nie 

ma pretensji, co do podziału środków, natomiast oczekuje od burmistrza, iż powie, że tak 

podzielił środki, bo tyle miał, ale skoro burmistrz w rozmowie mówi, że poprzednio środki 

były źle dzielone, a teraz będą dzielone sprawiedliwie, to po zapoznaniu się 

z dokumentami przekonał się jak wygląda ta sprawiedliwość. Prosił, aby mu nie zarzucać 

wpływania na to, jak były dzielone środki w poprzednich latach, zwracając uwagę, że był 

jednym z członków składającej się z ponad dwudziestu osób rady sportu i posiadał tylko 

jeden głos, zaś rozdział środków proponował burmistrz.  

Zastępca burmistrza Mateusz Baj odniósł się do wypowiedzi radnego Z. Nadstawnego.   

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski uważał, że przedstawione przez radnego Z. Nadstawnego 

procentowe obliczenia są manipulacją informacyjną. Przy podziale środków kierujemy się 

– powiedział, powszechnością kultury fizycznej, biorąc pod uwagę liczbę dzieci i liczbę 

drużyn. Dodał, że może w przyszłym roku uda się wygospodarować większe środki.  

Radny Zenon Nadstawny w odniesieniu dodał, zawsze był zwolennikiem udostępniania 

dokumentów z działowości klubów do publicznej wiadomości. Zwrócił uwagę, że KS 

Nadstal w 2021 roku wydał 240.000 zł, natomiast dotacji z budżetu gminy otrzymał 80.000 

zł. Klub pozyskał środki z innych źródeł. 

Radny Jan Rokita popierał stanowisko burmistrzów. Uważał, że problem jest szerszy 

wskazując na powiązania polityczne.  

Radny Tomasz Ura apelował, aby pozostawić zaszłości. Zwrócił uwagę, że KS Nadstal jest 

jedynym klubem, który utrzymuje stadion z własnych środków. Pozostałe obiekty 

utrzymywane są ze środków gminnych. Poddał pod rozwagę rozszerzenie kryteriów oceny 

o utrzymanie stadionu. Odniósł się ponadto do wypowiedzi radnego J. Rokity. 

Następnie radny Jan Rokita odniósł się do wypowiedzi przedmówcy. 

Radny Andrzej Posiewka prosił burmistrza wystąpienie do policji o patrole w Baniosze 

(kierowcy przejeżdżają na czerwonym świetle) oraz o wystąpienie o zakaz zatrzymywania 

pojazdów na ulicy Łubińskiej. Zgłosił też prośbę o wyrównanie nawierzchni ulicy 

Wiśniowej.   
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Odpowiedzi udzielił zastępca burmistrza Mateusz Baj. Deklarował wystąpienie do policji 

i marszałka oraz wyrównanie nawierzchni ulicy Wiśniowej. 

Radna Urszula Wroniewicz zapytała o rozbudowę szkoły w Czersku oraz czy na terenie 

gminy znajdują się miejsca (schrony), gdzie mieszkańcy mogliby się schronić w razie 

zagrożenia bezpieczeństwa.    

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski powiedział, że zagrożenia, jakie na ten moment 

występują to możliwość cyberataku.  

Zastępca burmistrza Mateusz Baj odpowiedział na pytanie o rozbudowę szkoły w Czersku, 

informując o uzyskaniu pozwolenia na budowę.  

Radny Zbigniew Adamczyk nawiązując do zgłoszonych na sesji styczniowej wniosków dot.: 

dokończenia przebudowy linii energetycznej, budowy sygnalizacji świetlnej w Czaplinku 

i Czaplinie oraz gazyfikacji zapytał, czy zostały wystosowane pisma i prosił o kopie 

wystąpień oraz dalsze informacje o biegu tych spraw. Ponadto wspomniał o przewróconej 

tablicy na grobie nieznanego żołnierza w Czaplinie. Następnie zapytał, czy zakupiony 

przez gminę rębak jest już w użytkowaniu. W związku ze zbliżającym się terminem 

składania przez rolników wniosków o dopłaty bezpośrednie zapytał, czy wiadome jest, czy 

Mazowiecki Ośrodek Doradztwa Rolniczego przed 15 marca zapewni pracownika lub 

w inny sposób zabezpieczy potrzeby rolników. Nawiązując do dzisiejszego głosowania 

w sprawie uchwały wyrażającej opinię w przedmiocie zmiany granic miasta Góra Kalwaria 

oraz wystąpienia z wnioskiem o dokonanie zmiany granic miasta zapytał, co teraz mogą 

zrobić mieszkańcy ulicy Kalwaryjka. Osobiście dzisiejsze głosowanie odbiera, jako przykry 

incydent.  

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski w odniesieniu do pytania o przyłączenie ulicy Kalwaryjka 

do miasta odpowiedział, że jedyną drogą jest przekonanie radnych, głosujących przeciw. 

Jeżeli do końca marca wniosek nie zostanie złożony to w tym roku już nie zostanie. 

Następnie udzielił kolejno odpowiedzi na pytania: dot. pracownika Mazowieckiego 

Ośrodka Doradztwa Rolniczego do obsługi rolników; wykorzystywania rębaka przez ABK, 

wystąpienia z wnioskiem do spółki gazowniczej; przewróconej tablicy; przebudowy linii 

energetycznej. 

Zastępca burmistrza Mateusz Baj uzupełnił odpowiedź dot. zdewastowanego grobu 

nieznanego żołnierza. 

Radny Zbigniew Adamczyk odniósł się do wypowiedzi burmistrzów. 

Radna Teresa Jędral nawiązując do wniosku radnego A. Posiewki dot. poprawy 

nawierzchni ulicy Wiśniowej w imieniu mieszkańców zgłosiła również potrzebę 

odwodnienia tej ulicy. Kontynuując zapytała o powody braku naprawy oświetlenia 

ulicznego na odcinku od ulicy Wilczynek do Sportowej.   

Odpowiedzi udzielił zastępca burmistrza Mateusz Baj. Deklarował, że w najbliższym czasie 

oświetlenie zostanie naprawione.  

Radna Iwona Szymańska nawiązując do artykułu nt. projektu indonezyjskiego 

i późniejszych wydarzeń zapytała, dlaczego informacja o projekcie, jeśli ma on być tak 

prestiżowym projektem, nie znalazła się w bezpłatnym magazynie Góry Kalwarii, który 

ukazał się na początku lutego. Prosiła ponadto o wyjaśnienia nieścisłości, ponieważ na 
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stronie gminnej została podana wartość projektu na kwotę 781.000 EURO z informacją, że 

gmina nie dokłada pieniędzy do projektu, natomiast w artykule na stronie Wirtualne 

Piaseczno podano, że wkład Góry Kalwarii ma wynieść 1.500 EURO rozłożone na 3 lata.  

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski odpowiedział, że informacja nie znalazła się w magazynie, 

ponieważ uchwała była podejmowana w grudniu 2020 r., a magazyn podsumowywał 

wydarzenia 2021 roku. Przyznał, że powinno się więcej pisać o tym projekcie wówczas nie 

byłoby wątpliwości. 

Naczelnik Wydziału Promocji Piotr Chmielewski odpowiedział, że rzeczywiście w budżecie 

została zapisana kwota 1.500 EURO, natomiast nie będzie to wkład finansowy. Całość 

projektu finansowana jest z budżetu Unii Europejskiej. 

Skarbnik Ewa Sobiepanek wyjaśniła, że w bezpośrednich projektach unijnych musi być 

określany wkład jednostki, ale nie musi być on finansowy, natomiast w projekcie budżetu 

przelicza się go na wkład finansowy. W projekcie indonezyjskim zostały policzone 

proporcjonalne koszty funkcjonowania urzędu ponoszone w związku wykonywaniem 

zadań związanych z realizacją projektu (są to np. koszty energii).  

Radny Zenon Nadstawny pytał o termin udzielenia pisemnej odpowiedzi na wniosek 

o udzielenie informacji w sprawie rozliczenia Spółdzielni Mieszkaniowe z ZGK. 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski podał termin udzielenia odpowiedzi do końca tygodnia, 

niemniej w związku z tym, że spółdzielnia jest klientem spółki, wyraził wątpliwość, czy 

przedmiot pytania stanowi informację publiczną.   

W odniesieniu przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa poprosiła o radcę 

o stanowisko, co do zgłoszonej wątpliwości.  

W ocenie radcy Edyty Kur nie ma ochrony danych w przypadku spółdzielni 

mieszkaniowych, natomiast trudno jej w tym momencie wypowiadać się nt. kodeksu 

spółek handlowych.  

Radna Iwona Szymańska w odmienieniu do odpowiedzi udzielonej przez burmistrza dot. 

publikacji w biuletynie, powiedziała, że projekt indonezyjski obejmuje trzy lata 2021, 2022 

i 2023. 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski opowiedział, że dopiero teraz doszło do podpisania 

umowy, do tej pory projekt był „uśpiony” z powodu covid.  

Radny Wojciech Kochański pytał, czy jest plan sprzątania ulic w mieście i udrażniania 

rozwód melioracyjnych.  

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski odpowiedział, że ulice są sprzątanie przez spółkę ZGK 

zgodnie z harmonogramem, raz w tygodniu.  

Radna Teresa Jędral prosiła o udzielenie konkretnej odpowiedzi, jaka jest przyczyna 

nienaprawienia oświetlenia i kiedy będzie ono naprawione.  

Zastępca burmistrza Mateusz Baj deklarował udzielenie odpowiedzi na piśmie. 

Radny Jan Rokita zapytał o termin rozpoczęcia przebudowy skrzyżowania w Baniosze i ile 

czasu potrwają prace.   
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Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski odpowiedział, że teoretycznie prace powinny się 

rozpocząć na wiosnę i zakończyć do końca roku. 

Radna Teresa Jędral uzupełniała odpowiedź burmistrza. 

Następnie radny Jan Rokita zapytał o przebudowę skrzyżowania w kontekście przebudowy 

drogi Góra Kalwaria-Piaseczno.  

Zastępca burmistrza Mateusz Baj odpowiedział, że GDDKiA rozstrzygnęła przetarg na 

opracowanie koncepcji przebudowy drogi nr 79 od Piaseczna do włączenia się w istniejącą 

obwodnicę Góry Kalwarii. GDDKiA zleciła wykonanie trzech wariantów. Pierwszy to 

pozostawienie drogi w istniejącym śladzie, drugi to poszerzenie drogi w śladzie 

istniejącym, trzeci poprowadzenie drogi innym śladem w niektórych miejscach. 

Po opracowaniu koncepcji i uzyskaniu decyzji środowiskowej, kolejnym etapem będzie 

uzyskanie ZRID i budowa. Realnie, jeśli wszytko pójdzie zgodnie z planem, całość potrwa 

6-8 lat. Rondo wydaje się być rozwiązaniem tymczasowym, ale jest bardzo potrzebnym ze 

względu na bezpieczeństwo,   
 

c) wolne wnioski. 

Nie było zgłoszeń w tym podpunkcie, 

 

d) informacje. 

Dyrektor Ośrodka Kultury Dariusz Falana odniósł się do wypowiedzi radnego J. Rokity 

i porównania zarobków pracowników Ośrodka Kultury i Biblioteki. Uważał, że porównacie 

nie jest trafione. Kontynuując zaprosił na najbliższe imprezy organizowane przez Ośrodek 

Kultury. Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski uzupełnił informację.  

 

Punkt 24. Zamknięcie LXV sesji Rady Miejskiej. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-

Komosa o godz. 18:20 zamknęła LXV sesję Rady Miejskiej.  

 

 

 

                                                                                         Przewodnicząca Rady Miejskiej 

                                                                                         Aleksandra Fedynicz-Komosa 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała:  

Urszula Kuranowska 


